
Aan Burgemeester en Wethouders en de Raad van de gemeente Achtkarspelen 

 

Datum: 30-08-2018 

Onderwerp: Klacht: Het maaien van de Tjoele. 

 

Geachte burgemeester, wethouders en raadsleden, 

 

In de voorgaande jaren heb ik meerdere malen bovenstaand onderwerp aangehaald in brieven aan 

de wethouders. Maar het onderwerp begint nu op overlast te lijken. Er schijnt een besluit van de 

gemeente te bestaan dat de Tjoele 1 keer per jaar in het najaar wordt gemaaid. Hiertegen willen we 

bezwaar maken. 

Zoals u waarschijnlijk niet weet zit er in de Tjoele een bocht. Door het meer dan 1 meter hoge riet 

aan weerskanten van de Tjoele, zie je dus niets door die bocht. Het is mij de afgelopen periode drie 

keer overkomen, dat er zich een gevaarlijke situatie voordeed in die onoverzichtelijke bocht. Twee 

keer met een auto, wat net goed ging. En één keer met een fietser, die door de schrik onderuit ging. 

Die fietser had mij niet horen aankomen, omdat we rustig rijden op de Tjoele. Ik heb toen nog tegen 

die fietser gezegd: “Dien maar een klacht in bij de gemeente.” 

 

Wanneer het waait, of regent, dan is de Tjoele net het “weggetje door het koren”, dan kan je niet 

langs de Tjoele zonder dat het riet de auto raakt.  

 

Verder is er nog een bijkomend probleem. De Tjoele wordt altijd in de herfst gehekkeld. Maar 

daartussendoor wordt de Tjoele ook zeker nog twee keer gehekkeld, omdat de doorstroming van de 

Tjoele belangrijk is voor het hele gebied. En wanneer het gras/riet dan 1 meter hoog staat, is het 

beslist niet handig om het hekkelafval in dat hoge gras te gooien. Maar dat gebeurt wel. Hoe moet je 

dan later nog maaien met al die rotzooi in de berm? Ik heb Staatsbosbeheer en het Wetterskip hier 

ook al enkele malen op gewezen, maar die hebben hier geen boodschap aan. 

 

De hele zomer zitten we met dit probleem. En eigenlijk voelen we ons gediscrimineerd. Want overal 

om ons heen is het gras wel gemaaid. Wij betalen ook ons onroerendgoedbelasting. Bovendien geeft 

het overlast en gevaarlijke situaties. Of moet er eerst echt iets gebeuren?  

 

Gistermorgen (29-08-2018) zou ik naar mijn werk, en toen draaide een voertuig met een maaier 

voorop in de Tjoele. Ik dacht: “Die gaat maaien.” Maar nee, hij moest alleen maar even keren op de 

Tjoele. Later bleek de Rohelsterweg wel voor de tweede keer gemaaid te zijn, en de Tjoele niet, 

terwijl de Tjoele eigenlijk in één moeite meegenomen had kunnen worden. 

 

En het “smoesje” dat ze met dat maai-voertuig niet op de Tjoele kunnen komen is niet waar. Want 

toen wij in het jaar 2000 ons huis bouwden, kon een grote betonauto van 30 ton met 15 kuub beton 

ook bij ons huis komen. Die auto was veel groter en zwaarder dan het maai-voertuig. 

 

Als laatste doet zich nog het probleem voor bij het schoonmaken van de Tjoele. De gebruikers van 

de aanliggende percelen zijn niet altijd even netjes. Wanneer ze uit het aangrenzende land de Tjoele 

oprijden maken ze soms een grote smeerboel op de Tjoele. Mijn vrouw en ik maken dan de Tjoele 

weer schoon en harken de troep aan de kant. Maar wanneer het gras zo hoog is, dan valt er niets te 

harken, en moeten we de troep over het hoge gras heen scheppen, en hebben we dubbel zo veel 

werk. 

 

Kortom, allemaal redenen, waarom we u burgemeester, wethouders en raadsleden vriendelijk doch 

dringend willen verzoeken opdracht te geven, dat ook de Tjoele, net als de Rohelsterweg 2 keer per 

jaar wordt gemaaid, teneinde deze ergernissen/gevaarlijke situaties weg te nemen. De Tjoele kan in 

één keer samen met de Rohelsterweg meegenomen worden in het maaischema. 



 

In afwachting van een reactie uwerzijds, 

 

Hoogachtend, 

 

Fam Boersma – De Tjoele  Buitenpost   

 

  


